
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 13 augusti 2024. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson. 

 

Ej närvarande: Olle Johansson. 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Ekonomin visar relativt positiva siffror under senare tid. Mycket beroende på att museet har haft många  

  besökande på torsdagarna under senaste månaderna. 

- Kostnaden för skadan på hissens kretskort ersattes ungefär till hälften av försäkringsbolaget. 

-  Föreningen har fått ett anstånd efter begäran på slutredovisningen av brandskyddsåtgärderna till  

   riksantikvarieämbetet till årets slut. 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga. 

 

6. Harry 
Harry kommer att delta med turer på TKM-dagen. 

 

7. Verkstan 
Någon eller några får försöka dra fram Svartskär och iordningställa till försäljning till TKM.  

Kärran behöver bättre däck. Kan pallas upp med träpallar under tiden. 

 

8. Museet 
Arbetslivsmuseernas Samarbetsråd ”Arbetsam” skall genomföra sitt årsmöte i Uddevalla i April 2025.  

En förfrågan har inkommit till föreningen om att ta emot ett besök av mötesdeltagarna. Det rör sig om c:a 

200 personer. 

Föreningen ställer sig positiv till besöket. Vi får försöka ta emot så många efter bästa förmåga. 

 

9. Fastigheten 
Ett nytt och betydligt bättre internetmodem har installerats. Modemets har en bättre driftssäkerhet.                 

 

10. TKM / Evenemang 
Alla göre mål inför TKM diskuterades i allmänna ordalag. 

 

11. Rapporter 
- En batteridriven grästrimmer är inköpt. 

- Vid TKM-dagen skall vi försöka sälja våran gamla TV. 

- It-projektorn skall även läggas ut till försäljning. Vid ett tidigare tillfälle så var PRO intresserade av att 

  köpa denna. LEIF A hör med Christer. 

 

12. Övrigt 
Ingen fråga. 

 



 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 10 september kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.30 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


